
Zdpisnicu i- 4/2017

zo zasatlnutia Obecntiho zastupitel'stva Blotnd na Ostrove, konandho dita 01.10.2017

v zasadaike Obecndho ilraduv Blatnej na Ostrove

pritomni: starostka obce, poslanci obecndho zastupitefstva - podl'a priloZenej

Prezendnej listinY

Podet obyvatefov: 3l - podl'a priloZenej prezendnej listiny

Rokovunie

Bod i. 1

Otv or enie zas udn utiu, ur ienie zupis ov ate l' a u ov er ov ate I' ov ztipisnice

Zasadnutie obecndho zastupitel'stva otvorila Terezia Fo1dv6ryov6, starostka obce,

privitala pritomnych. SkonStatovala, Le poslanecky zbor je pritomny vplnom podte - je

pritomnlrch vSetkych 7 poslancov, zbor je uzn65aniaschopny. Za zaprsovatel'a zasadnutia

irrdila referentku obecndho uradu Zitu Horv6thovir, za overovatefov z6pisnice poslancov

AlZbetu Szalayovir aJ6na Stiliho. Obozndmila pritomnych s programom rokovania.

V uvode poslanec - zdstupca starostn Gejza Mayer ozn6mil pritomnym, Le o rokovani

sa vyhotovuje zvukovy zdznam, ktory bude tvorit'podklad k spisaniu z6pisnice.

. Program

1. Otvorenie zasadnutia. urdenie zapisovatel'a a overovatel'ov z6pisnice

2. Kontrola plnenia uzneseni

3. Spr6va o dinnosti starostu obce

4. Sprflva nez6visl6ho auditora z overenia irdtovnei z6vierky obce

k 3 1 .12.2016
5. VZN o vy5ke prispevku na diastodnri irhradu ndkladov v Skolskej

jed6lni a urdeni podmienok uhrady r' Skolskej jed6lni

6. Spr6va o vysledku kontroly plnenia schv6len6ho rozpodtu obce

Blatn6 na Ostrove k 30.06.2017
7 . i. irprava rozpodtu obce na rok 2017

8. Uzemny p16n obce Blatn6 na Ostrove
9. RekonStrukcia verejn6ho osvetlenia Blatn6 na Ostrove

i0. Pripomienky obdanov - R6zne

Poslanci v pomere za T lproti 0l zdrLal sa 0 - schvr{lili program rokovania.

Bod i. 2
Kontrola plnenia uznesenf

Starostka obce informovala o tom, Ze na poslednom zasadnuti obecn6ho

zastupitefstva obecn6mu tradu neboli uloZend Liadne rilohy.
Poslanci informfciu brali na vedomie v pomere za T lproti 0lzdril,al sa 0.



Bod i. 3
Sprdvo o iinnosti starostu obce

Posledn6 zasadnutie sa konalo dha26.7.2017. Odvtedy uplynuli neceld 2 mesiace. Za
uvedend obdobie okrem administratfvnych ziielitosti sa starostka venovaia tymto veciam:

Informovala o vysledkoch Ziadosti obce o dot6ciu:
Na poslednom zasadnuti informovala poslancov, Ze Ziadost' o moderniz6ciu budovy

materskej 3ko1y, vymena okien a vchodovych dveri, w6tane stavebnych doplnkov bola
podporen6 Ministerstvom financii SR sumou 10 000.- Eur. Dotacia bola poukdzar.td na ridet

obce. Vymena okien, dveri 1. poschodia a schodiska bola realizovan| podas letnlfch priudfin
- v mesiaci august 2017.

Liadost obce na odstrdnenie havarijnej situricie ZS - vymena radi6torov bola zo strany
Ministerstva Skolstva SR kladne ohodnotenii. Bola schvdlen6 diastka 10 924.- Euro. Dot6cia
bola dda 14.09.2017 pripisanri na ridet obce"

Na poslednom zasadnuti starostka informovala, ie na rirovni vl6dy Mad'arska boli
uroben6 kroky na ziskanie dot6cie na rekon5trukciu budovy materskej Skoly. V mesiaci august
bola vyzvand na zaslatie rozpodtu na stanovenie pravdepodobnej hodnoty celej rekonStrukcie
budovy MS. Starostka informovala, Ze posky.tnut6 ristna informdcia o podpore projektu bola
potvrden6 aj listom zo dila 18.9.2017. Obec Blatnii na Ostrove sa mOZe uchddzat o dot6ciu
prostrednictvom ,,srit'aLe na pozv6nku", do znamen6, Le obec zaraden6 do sirt'aZe bude
podporenri - jedinou podmienkou je bezchybn6 vypracovanie projektovej Ziadosti. Lehota na
podanie Ziadosti vrhtanre v5etk;ich priloh, bola stanovetd na 22.10.20L7, do je vefmi l<rdtka
doba. Maximiilna dot6cia na n65 projekt je 16 200 000 FT: cca 54 000.- Eur.

Podala inform6ciu ohl'adne pripravovanych projektov:

1. Vystavba chodniku: Projektovd dokument6cia chodnfkov od autobusovej zast6vky (cesta

1163 ai. Potraviny Szil6rd) .je hotov6. Narazili sme tu na nevysporiadan6 pozemky vo
vlastnictve Slovensk6ho pozemkovdho fondu, ktor6 nepreSli do vlastnictva obce.

K vybaveniu stavebndho povolenia bude potrebnd tento pozemok ziskat' do vlastnictva
obce.

2. Rekon5trukcia miestnych komunik6cii - ulica pri bytovkrich a ulica pred poStou je v 5t6diu

pripravy u projektanta. Bolo vyhotovend vy5kopisn6 a polohopisn6 zamerante

komunik6c i i, vyff d en6 p lyn6rensk6, vodov odnd a kanali zadne zariadenia.
3. Projektov6 dokument6cia dopravndho znadenia, ktor6 rie5i dopravnri situdciu pri

miisiarstve Fejes, umiestnenie retard6rov a dopravnych znadiek je hotovS. O vydanie
stanoviska k projektovej dokument6cii bol poZiadany dopravny in5pektor6t policajn6ho
zboru.

4. V priprave je vypracovanie Ziadosti o nen6vratny finandny prostriedok z fondov EU na
rekonStrukciu domu smritku. iiastodne bolo potrebn6 projektovri dokument6ciu
prepracovaf * resp. doplnit' z d6vodu, Le pri hodnoteni sa berie do irvahy zelend
infra5truktrira projektu. Pri celkovom bodovom hodnoteni projektu m6Zeme za Au ziskat' 8
bodov. Lehota na podanie projektu je 2.1L.2017.

5. Bola uzavretdzmluva o pripojenie odberndho elektrick6ho zariadenta-poLiarna zbroinica.

Z uvedendho vypl;fva, Ze starostka svoju priicu sristredila na ziskanie finandnych zdrojov do
rozpodtu obce. Prostrednfctvom pripravy projektovej dokumentiicie a n6slednou
kompletiziiciu jednotlivych Ziadosti obec mdLe ziskat finandn6 prostriedky na financovanie
svojich pl5nov.



Vo veci riesenia otiuky pobodky miestnej poSty informovala, ie dira 07-08.2017 sa

ztrdastnila stretnutia ohfadne rokovania o podmienkach n6jmu nebytovlich priestorov na ri6e1y

pobodky posty. Rokovanie sa uskutodnilo v Blatnej na Ostrove. Na tomto rokovani sa

zirdastnila riaditellka sekcie spr6vy majetku. Do5lo k dohode do sa tfka priestoru, ako aj

nov6ho zariadenia avybavenia pobodky. Dia 4.9.2017 bola obecn6mu itradu doruden6

odpoved'Ministerstvu dopruuy a qfstavby SR na podanie starostky o sirdinnosf pri zachovari

porkytorurria poStovych sluZieb Slovenskej po5ty. Starostka n6sledne dila 8.9.2017 listom

poZiidala slovenskir po5tu na predlLenie riradnych hodin pre verejnost': jeden def, v tyldni,
min. do 17,30 hodiny. Na;o*na zmluvabola podpisan6 na dobu neurditf. Nove prev6dzka je

otvoren6 od 01.10.2017 v budove potraviny Szil6rd.
Starostka sa venovala otdzke rekon5trukcii verejn6ho osvetlenia. Viedla rokovania so

spolodnost'ou Tracon Slovakia s.r.o.. Obec poskytla podklady na vypracovanie ponuky

rekon5trukcie spolodnosti. Poslanec Gajd6cs uskutodnil zarfleranre ter6nu. Ztyclno ridajov

vznikla ponuka spolodnosti Tracon Slovakia. Tento bod je zaradeny do programu dne5ndho

rokovania.

Dalej informovala, Ze podas letnych prizdnin v kaLdej budove obce prebehlo vellk6

upratovanie. V kulturnom dome - v miestnosti Satne bolo zabet6novand miesto poruchy

vodovodndho potrubia, miestnost' bola vymafovand. Podlah6rske pr6ce vykonal Jozef

Moln6r zadarmo. Opravu zavlalovacieho pristroja v kultrirnom dome vykonal Robert Kalina,

trei. zadarmo. Obom obdanom starostka pod'akoval a za odvedenri pr6cu.

Starostka d'alej informovala, ile dira Il.8.2Ol7 n6s postihla vefk6 birrka, ktor6 vyvr6tila
viac stromov, poldmala stromy a kondre v katastri obce. Na5t'astie straty na fudskych Zivotoch

a majetku ,^" n"rurnamenali. VyuZila prileZitost'a vyjadrila pod'akovanie "improvizovanej"
nodnej brigSde, ktor6 pracovala pri kgstole na ceste smerom na Trn6vku a Macov - pri

odstraf,ovani n6sledkov birrky. Pri odstraf,ovani n6sledkov brirky pomohli: Ladislav Goddny,

Roland Juhos, Juraj S6rosfai st. aj mlad5i., J6n M6ri m1., Franti5ek Gajd6cs, Franti5ek Mayer,

Zoltiln Srirosfai, Norbert Czetli. Pod'akovanie patri v5etkym, ktori pomohli.

Podujatia obce:
Df,a 5.8.2017 sa uskutodnila akcia s nizvom Chute J6noSovej z,6hrady - srit'aZ vo

vareni kotlikovych jed61. Z p6vodnej akcii s miestnym charakterom vyr6stla akcia

s medziniirodnym charakterom. Na podujati sa zfdastnilo 12 druZstiev - medzi nimi druZstv6

na5ich druZobnych obci Tarany a}dezlt:irr zMatarska. Pri5li aj z obce Sarhida (MR)

a Tordkbecse (Srbsko). Zaltraniini hostia v sobotu doobeda sa zridastnili exkurzie vodn6ho

diela Gabdikovo, vrirtane strojovne - tento program im zabezpedil ml. Istv6n F61dv6ry.

Starostka vyjadrila pod'akovanie druZstv6m, ktor6 sa sutaLe zirdastnili, spolodensklfm

organizdcifum - dobrovofndmu hasidsk6mu zboru (DHZ) a Csemadoku, ktori z*ezpedovah
jedlo a obderstvenie pre zridastnenych,DHZ zavyrobu penov6ho kripefa pre deti. Starostka

ocenila sponzorov podujatia, ktorf finandnym alebo vecnlfm darom pomohli, ako aj obdanov,

ktori prispeli svojou pr6cou, alebo inym sp6sobom, d'alej poslancom - Monika Czeth, Jdn

Stili a Gejza Mayer - ktori sa starali ohosti a Monike Czetli za moderovanie podujatia.

Zdr ov ei predital a zoznam sponzorov po duj ati a.

Dalej informovala, Ze na pozvanie n6Sho partnerskdho mesta Mez6fiir poslanci obecndho

zastupitefstva - Monika Czetli, Gejza Mayer, J6n Stili, 10 deti z nasej obce + pedagogic[f
dozor a ona sama - v df,och od 18.-21 .8.2017 sa zridastnili stretnutia partnerskych obci mesta

Mezotur. Bolo to vel'mi kvalitne pripraven6 podujatie so zameranim predovSetkym na

ml6dei,. Pre deti bol pripraveny r6znorody program: Sportovy, ztbavny atd'., v r6mci ktor6ho

sa zozndmili s det'mi in;fch krajin. NaSe deti boli iispesnd hlavne v Sportovych hr6ch. Citili sa



vybome, bolo o nich postaran6 vynikajfco a c]rVSa.ltr sa tam vr6tit' aj o rok' Cestovanie deti

zabezpedili GejzaMayer so svojim ,roiidlo-, stefan Foldv6ry s 9 miestnym vozidlom Tibora

S6rosfaiho a starostka so sluZobnym vozidlom obecn6ho uradu. Starostka ocenila

pedagogicky dozor deti - Andreu Moln6rovS aAlZbetu Hliv5kovri, ktord sa podas derpania

bo"ot""ty starali o deti. Pod'akovalazapomoc kaZddmu kto pomohol.

Dalej informovala, ie drra 2.9.2017 sa zirdastnila Festivalu Buncek v Taranyi. V srit'aZi

,o r*.ni jed61 n6s reprezentovali Ladislav a Hajnalka Frigula, Andrea a Juraj Sdrosfai a J6n

Siili. Vlidavky na sifa| - n6kup potravin spollzoroval poslanec Gejza Mayer. Starostka

ocenila piistup-rodiny Frigulovej, ktor6 na tomto podujati dlh6 roky reprezentuje naSu obec.

Starostka sa venoval a orgarizhcii vyletu dOchodcov. Df,a 14.9.2017 sa uskutodnil tradidnf
jednodrlovy vflet d6chodc& do Bojnic. Zfdastnilo sa na f,om 45 os6b. V;ilet d6chodcov sa

realizoval s finandnou podporou Trnavskdho samospr6vneho kraja'

Starostka informoval a, Le na pozvarie poslanca mad'arskdho parlamentu Istv6na Boidoga

sa mala zridastnit' podujatia ,,Varenie slivkov6ho lekv6ru Karpatskej kotliny". Nakollko

z d6vodu zaneprizdnenosti sa nemohl a ztEastnit tejto akcie , na reptezent6ciu na5ej obce

oslovila folkl6rny sribor Cimbora. Akcia sa uskutodnila vdioch i5. - 16. 9.2017. Lekv6r sa

varil zo sliviek .jednotiivlich obci Karpatskej kotliny. Slovensko reprezentovala na5a obec.

Ubytovanie n65ho sriboru zabezpe(ila a hradila na5a partnersk6 obec Mez6trir.

Dalej informovala, Ze v priprave je akcia Defi ddchodcov obce, ktor6 sa kaZdorodne

kon6 na jesef,. Tento rok bude v okt6bri. Venuje sa priprave volieb do samospr5vnych krajov,

ktor6 budf 04.11.2011.
Poslanci sprivu brali na vedomie v pomere za 7 I proti 0 I zdrLal sa A.

Bod i.4
Sprdva nezttvisldho oud{tora z overenia ilitovnei zdvierky obce

k 31.12.2016

Starostka predloZila apreditala spr6r,u nez6visl6ho auditora zoverenia fdtovnej

zdvierky obce k 31.12.2016. V auditorskej spr6ve je kon5tatovan6 zistenie - podmieneny

ninor: v srivahe v dasti pasiv (,.172 obec vyk6zala sumu 6.000,00 Eur (Sesttisic eur) - jedn6 sa

o dot6ciu poskytnutir zrozpodtu obce na dinnost' 5portov6ho klubu TJ Dynamo. Poskytnut6

dot6cia nebola kd6tumu 31.12.2016, ati do konania zasadnutia obecn6ho zastupitefstva

vyridtovan6, ani vr6ten6 do rozpodtu obce. Nevyridtovan6 dot6cia mala vplyv na hodnotu

celkoqfch n6kladov obce a priamym vplyvom na vyktnan;f vysledok hospod6renia po

zdaneni. Starostka k spr6ve uviedla, Ze nevyirdtovand dot6cia znarnend probl6m, obec v tejto

veci uZ nem6Ze ustupovat', bude musiet'konat'.
Poslanci sprfvu brali na vedomie v pomere za T lproti 0lzdfial sa 0.



Bod i. 5

VZN o uj,flke pr{spevku na iiastoinfi ilhradu ndkludov v ikolskei
jeddlni u urienf podmienok rthrady v Skolskei ieddlni

Starostka informovala, Le podta $ 140 ods. 9 5ko1sk6ho zdkona zakoru"ry zdstupca

diet'at'a MS uhr6dza n6klady na n6kup potravin podfa vekovych kateg6rii stravnikov v

nadviiznosti na odporridand vyLivovd aauty. SkolskA jed6lef, je povinn6 zostavit jed6lny

listok podlia prilohy d. I ztkona (). 33OI2OO9 (kolikokr6t musi obsahovat' mdso, derstvti

zeleninu, mriSne jedla atd.) Podfa $ 10 Skolsk6ho z6kona qf5ku prispevku na diastodnri

rihradu n6kladov, vlf5ku prfspevku nareLqn| n6klady a podmienky irhrady v Skolskej jed5lni,

ktorej zrratovateliom je bbec alebo samospr6vny kraj, urli zriafovatell v5eobecne zhv'aznym

nariadenim. V podmienkach obce Blatn6 na Ostrove bolo urden6 3. p6smo Finandndho p6sma

n6kladov ,ru ,ak p potravin, ktor6 je prilohou VZN d. ll2}lL Toto nariadenie bolo prijat6

pred 6 rokmi u, rridurtrosti uZ finandnd prostriedky nevystadujri na pokryie n6kladov na

itravovanie deti materskej 5k61ky a ztrkladnej Skoly - na n6kup potravin. Pri sridasnych

cen6ch nie je mohne dodrZiavat' zdsady na zostavenie jed6lnych listkov - i tak tvorime

schodok: ao :O.O.ZO17 to bolo -100,18 Euro. Z d6vodu, Ze rast cien potravin nepokr;iva

vydavky na n6kup potravin je potrebn6 urdit' 5. p6smo Finandn6ho p6sma na n6kup potravin

,rui.O.rL jedlo. poOfa vypodtovvfdavky podl'a navrhovandho 5. finandn6ho p6sma by pokryli

qidavky na n6kup potravin. Zvyienie stravndho podlla nov6ho nariadenia by predstavovalo

pre jedndho stravnika mesadne o 3 Eur viac ako dotetaz.

Vydanie VZN i. l/2017 poslanci schvilili v pomere za7 lproti 0 I zdrLalsa0.

.Bod i. 6

Sprdvu o vlsledku kontroly plnenia schvdlendho rozpoitu obce

Blutnd nu Ostrove k 30.06.2017

Spr6vu predkladala hlavn6 kontrol6rka obce. V kr6tkosti obozntmila pritomqfch

o prijmoch a vybavkoch a vysledkoch hospoddrenia obce za uveden6 obdobie. Prezentovala

vystiOtcy obsiahnut6 vo svojej pisomnej spr6ve: rozpodtovand prijmy sir celkom vo vy5ke 214

675.- Etx, rozpodtovand vydavky vo vy5ke 159 322.- Eur za obdobie k30.06.20t7.

KonStatovala iodpovedn6 hospod6renie s finandnym majetkom obce, do potvrdzuje

hospod6rsky vfsledok za uvedend obdobie - prebyok vo vliSke 55 353.- Eur. Poslanci

k predloZenej spr6ve a k podrobn6mu prehfadu o plneni nemali pripomienky.

Poslanci sprdvu brali na vedomie v pomere za 7 I proti 0 I zdfial sa 0.

Bod i. 7
1. Cprn u rozpoitu obce nu rok 2017

Starostka od6vodnila poZiadavku na irpravu rozpodtu obce: do rozpodtu obce bolo
potrebn6 zapracovaf prljmy ziskan6 z dotdcii na odstr6nenie havarijn6ho stavu z6kladnej

skoly, pre poZiamikov, na mal6 projekty od krajskej samospr6vy anamodemizilciu materskej

Skoly. Tieto prijmy sa ukazujf aj na strane vydavkov rozpodtu. Vymenovala jednotlivd

poloZky, ktor6 sa zmenili v rozpodte obce.



Hlavnd kontrol6rka uviedla, Le k zmene rozpodtu obce d6jde so zachovanim

z6kladn6ho pravidla vyrovnan6ho rozpodtovania na strane prijmov a vydavkov. PredloZeny

n6vrh ripravy rozpodtu obce na rok2017 v plnom rozsahu plni v5etky podmienky stanovend v

$ 14 z6kona orozpodtovych pravidl6ch rizemnej samospr6vy apreto navrhla obecn6mu

zastupitel'stvu predloZeny n6vrh prrjat'tak, ako bol predkladany.
Po zodpovedani otinok poslanca Franti5ka Gajd6csa ohfadom navrhovanej vy5ky

niektorych poloZiek rozpodtu poslanci pristupili k hlasovaniu.

Stanovisko hlavn6ho kontrol6ra obce brali poslanci na vedomie v pomere za 7 / proti

0 I zdrl,al sa 0.

1. Uprava rozpoitu bola schvilenf v pomere za 7 I proti 0 I zdfi,al sa 0.
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Starostka obce informovala, Le navypracovanie rizemn6ho pl6nu bola obci poskytnut6

dot6cia vo vy5ke 7 700.- Euro. Poskytovatel'om dot6cie je Ministerstvo dopravy SR, zmluva
bola podpisana}l.}7.2016. Do n6vrhu rizemn6ho pl6nu, po dohode v obecnom zastupitelistve,
boli zaptacovarr6 poZiadavky poslancov aos6b. Dohodnuty a vypracovany n6vrh
rizemnopl6novacej dokumentdcie bol preskrimany Okresnym flradom Trnava, ktor;i k nemu
vydal stanovisko: odportida obecn6mu zastupitelistr,.u predloZeny uzemny p16n schv6lit'. Po

kr6tkom rivode zikladnych faktov o irzemnom pl6novani a procese vybavovania, pl6novania

starostka odovzdala slovo doc. Ing. arch. Jaroslavovi Copldkovi, PhD., ktory tfto
dokument6ciu vypracoval. P6n Coplak vysvetlil hlavn6 kritdria rizemndho pl6novania

a potrebn6 kroky k vypracovaniu n6vrhu a samotn6ho pl6nu, vymenoval v5etky rirady, ktord
n6vrh rizemn6ho pl6nu pre obec B1atn6 na Ostrove posudzovali, pripomienkovali
a schval'ovali. Vysvetlil oznadenia na vykrese rizemn6ho pl6nu obce.

Po vystfpeni p6na Coplftka zradu pritomn;fch vystupil majitel' pozemkov v k.ri.
Blatn6 na Ostrove (parc. (,. 514), aby predniesol svoje pripomienky. Menovany bol zo strany

starostky an6sledne poslancov viackr6t upozorneny, ie sa ztdastriuje zasadnutia obecn6ho
zastupitel'sfra aketLe nie je dlenom zastupitel'stva, svoje otazky a pripomienky mOZe

predkladat'v bode d. 10 - Pripomienky obdanov * r6zne.

Poslankyfla Monika Czetli sa opytala Ing. Coplika, di bol dodrLany zitkon, z6konom
urdeny postup a povinnosti zjeho strany i zo strany obce, do sa tyka vyvesenia, zverejf,ovania
a leh6t v srivislosti s n6vrhom rizemn6ho planu. P6n Copl6k potvrdil dodrZanie v5etkych
stanovenych pravidiel a leh6t aj na pripomienkovanie. Povedal, Ze v5etky skutodnosti sri

zdokumentovan6.



″

Ndvrh uznesenia predkladala starostka obce - navrhla schv6lit':

Obecn6 zastupitei'stvo v Blatnei na Ostrove

A/berie na vedomie
Stanovisko Okresndho irradu Trnava zn. OTJfiT/OVBPI-201,710148701Tr zo dria 09. 05. 2017

podl'a $ 25 z6kona d. 50/1 976 Zb. o irzemnom pl6novani a stavebnom poriadku (stavebny

z6kon) v zneni neskorSich predpisov.

B/ s c h v a l'r-r j e

1. Uzernny p16n obce Blatnd na Ostrove

2. VSeobec ne zirvdznenariadenie d.212017, ktorym sa vyhlasuj e ztlaznddasf Uzemn6ho

pl6nu obce Blatnd na Ostrove

C/uk1ad6
obecndmu irradu uloZit'schvfllenir irzemnopl6novaciu dokument6ciu na obecnom tirade,

stavebnom tirade a na Okresnom urade Trnava

Uznesenie bolo schv{len6 v pomere za 7 I proti 0 I zdril,al sa 0.
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Starostka obce podala krdtku inform6ciu o vyvoji zttmeru rekon5trukcie verejn6ho

osvetlenia obce. Uveden6mu zttmeru rekon5trukcie obec sa venuje tri roky. Podas tychto

rokov ona i obecn6 zastupitelistvo vypoduli ponuky viacerych spolodnosti, zridastnili sa

stretnuti so spolodnost'ami, do sa tyka vfberu svietidiel a ponuke financovania rekon5trukcie.

Na teraz v ponuke ostali dva subjekty - Laser Media s.r.o., Bratislava a Tracon Slovakia

s.r.o., Bratislava.

Starostka zhrnula ponuky tychto spolodnosti:

Laser Media s.r.o. ponrika typ svietidla LD S}lLivotnost' 100 000 hod. svietenia, zttntka na

svietidl6 10 rokov, financovanie: operativny lizing (financovany z rispor spotreby podas 5

rokov). Rekon5trukcia prostrednictvom Laser Media s.r.o. by prebehla rrataz - boli by

vymenend vSetky svietidl6 taraz - celkov6 rekonStrukcia by st61a 28 800.- Euro (vr6tane

nSkladov na svietenie verejnym osvetlenim), tak Le podas trvania zmluvy n6klady na verejn6

osvetlenie budri o 1058,00 Euro niZ5ie ako stdasne.

Spolodnost' Tracon Slovakia s.r.o. Bratislava ponrika typ svietidla LSJA/Zivotnost' 50 000

hod. svietenia, ziruka na svietidl6 5 rokov, rekon5trukcia by bola financovand zvlastn;fch

zdrojov podl'a moZnosti obce, do umoZiluje reahziciu po etapdch - vymena svietidiel podlia
jednotliv;fch ulic. Naklady rekon5trukcie odhadujeme cca. 13 400.- Euro. Ktomu eSte je
potrebnd pripoditat' n6klady na svietenie verejnym osvetlenim.

P6n poslanec Gajdrics navrhol rekon5trukciu uskutodnit' na ztrklade ponuky Tracon Slovakia

s.r.o.. Ponrikol dobrovofnri pr6cu na vyrobu vyloZnikov.

Starostka preditala niivrh uznesenia:

Obecn6 zastupitefstvo schval'uje financovanie rekon5trukcie verejn6ho osvetlenia Blatn6 na

Ostrove z vlastnych prostriedkov obce - na etapy.
Uznesenie bolo schvilen6 v pomere za7 I proti 0 I zdrZ,al sa 0.



Bod i. 10
Pripomienky obiunov - Rdzne

V r6mci r6zneho vystirPili:
p6n Maro5 $t"feb *u3it.f pozemku, parc.d. 514, druh pozemku ostatn6 plochy, v k'it.

Blatn6 na Ostrove, dislo fV iZt: povedal svoj n6zor: podfa neho prijatim rizemndho pl6nu

obce bol ukr6tenf o moZnost' stavat'na svojom stavebnom pozemku, ktory sa stal bezcennym

kusom p6dy. Pied dasom podnikol kroky na svoj zttmer: qfstavbu rodinn6ho domu.

Vymenoval poloZky, ktor6 vynalohil namoZnost' zahi$enia vystavby na svojej parcele, ktor6

bude uplatirovat' sridnor, ."riou vodi obce Blatn6 na Ostrove. Podlla neho obec ho prinritila

k tomu, Ze ponrikne pozemok do pren6jmu nad6cii na ochranu utedencov.

Zo strany obecn6ho zastupitel'stva bol upozorneny na to, Ze jeho pozemok nebol nikdy

stavebnym pozemkom aZi si myli pojmy ,,zastavanl izemie obce" a,,stavebn;f pozemok".
podl'a jeho vyjadrenia ho obec prinritila k takdmuto kroku, Ze ponrikne pozemok do pren6jmu

naddcii na ochranu utedencov.

Starostka obce preditala podanie ptna Stefaka adresovan6 obci - ndmietku vodi schv6leniu

irzemn6ho planu 14.6.2017, v ktorom napisal, do mieni urobit' v pripade, Le jeho poZiadavke

obec nevyhor.uje. Informovala, Ze pdn Stefak pri jrinovej osobnej n6v5teve na obecnom rirade

jej odovzdal ten isty let6k, ktory bol pred zasadnutim obecn6ho zastupitelistva distribuovany

do dom6cnosti na uzemi obce, a vyhrtrtal sa jej, Le il< obec znemoZni vystavbu rodinnych

domov na uvedenej parcele, tak prostrednictvom let6ku zbudi vobdanoch strach anepokoj.

Na predmetnom let6ku je, Le pozemok prenajme utedencom a neprisp6sobivym obdanom

u, ob.i b,rd. utedenecky t6bor. Starostka preditala odpoved' obce, na zdklade ktorej

menovany bol informovany o moZnost' pripomienkovania n6vrhu rizemn6ho pl6nu.

Vzhfadom na to, Ze jeho n6mietka bola obci doruden6 po lehote, nemdZe sa na iu prihliadnut'.

Ddkazom dodriama povinnosti zverejiovania n6vrhu irzemn6ho pl6nu a moZnosti

pripomienkovania je aj skutodnost', Ze obec dostala pripomienky od inych subjektov, ako

priktaO starostka uviedla pani Ing. Urbdnkovf, ktor6 sa ztdastnila zasadnutia obecn6ho

zastupitefstva. Dalej starostka informovala pritomn;fch aj p. Stef6ka, Le dira 03.10.2017

oznftmtlapolicajn6mu zboru Sirenie popla5nej spr6vy a nepravdiv;fch ridajov prostrednictvom

1et6ku a podala ozn6menie o presetrenie veci.

Ing. Urb6nkov6 - vystirpila s pozniimkou, ze podfa jei nilzottt nebolo prihliadnut6 na

jej podanG, do sa tykaizemn6ho pl6nu ajej poLiadavke sa vyhovelo iba diastodne. Ziadala
'toti1, 

aby na pozemkoch v jej vlastnictve bolo umoZnen6 umiestnenie stavby aj v inej dasti

pozemku, nie iba v linii ostatnfch rodinnych domov na susednych pozemkoch ulice.

Menovan6 preditala svoje podanie - pripomienky k n6vrhu irzemn6ho p16nu obce Blatn6 na

Ostrove - zo di1a 24.10.2016 ktorom v bode d. I Liadala hranice priestorovych celkov

regul6cie v smere na Lehnice stotoZnit' hranicou zastavandho tzemia obce tak, aby pozemky

p.d. 88124, 88125,88197 a88198 boli stavebnymi pozemkami v zmysle $ 43 stavebndho

ztrkona. balej Liadala zastavand tzemie podfa bodu 1 oznadit v tzemnom pl6ne obce ako

reguladny blok 81 a funkdnym vyulivanimna byvanie prevaLne v rodinnych domoch. V bode

d. 3 svojho podania Ziadala doplnit' n6vrh zasti:ky hromadnej dopravy v smere Lehnice

a v bode d. 4 skoordinovat' napojenie inZinierskych sieti so siet'ami na tzemi obce podlia

n6vrhu NDS v srivislosti s vystavbou rychlostnej komunik6cie R7. Liadala svoju pripomienku

do zfpisnice zapisat'auvedenf chybu odstr6nit', nakollko m5 podl'a schv6len6ho rizemndho

pl6nu vefmi obmedzen6 moZnosti na vystavbu.



。dpoveご starostky:v izemnom planc b。 1。 prihliadnutё  na jej ЙiadOsぜ.P6vodn′ nav血

izeinn6ho planu na uveden′ Ch pOZen■ kOCh nCpOこftal S V′ StaVbOu rOdinnyCh dOn■OV・  P°

叩latneni p。 をimavky pmi lng.Uめankovcj pozemok bol zaこ lenen′ dO n加rhu iZCmnёh°

planu obce ako plochy b′ vania V rOdinn'Ch dOmOCh,pO dOh° de V°beCn° m ZaStupitCl'StVC

b。la preferovana stavebna ёiara ulice _na pozcnlktl vprcdu 2 rodinn6 doll■
y vedra seba,

vzadu zahady.

Brigita Nagyov五 一pripomcnula,2e vこ asc ja p6sobenia ako starostky obcc bol tie乏

vypracovanフ navrh izemn6ho phnu.Vysvetrovala na mape p6vodn′ navrh a rOzdiely nov6ho

百 P vOё i,,p6vodnё lntl“ 。P′tala Saご dl lng・ COplaka na pozeinky(teraz sa Vyuを iVtti ak0

zahrady),kOr6 Si V SChVdenOm iZCmnOm plane vyzn“ enё ako budiCe StaVCbn6 pOZernky,こ i

sa na nich bude m6cぜ pO V′StaVbe inZinierSkyCh Sieti StaVat'~°dp°Veぱ Znela'二 nO“ .OtAZku

smcrOvala a na starostku:こ i budi SChVぱ OVat'2iadOSti Obこ anOV na V′ StaVbu r° dinn′ Ch

d。 111。v na uveden′ ch parcclach,こi na nich obec vybudl;je inttiniCrSke Siete・

starostka od。。vedala.乏 c2iadosti obё anov o izen.n。っlanovaciu inforrnaciun budi prcskillnanё

v zmyslc i2emnёho planu,ktor′ b。l sch、ァalenプ.jzemnoplmOVaCia inおriaCia bude

poskメn.a v zmyslc toho dokume載u― こije m02n6 StaVr alebo nie aこ o je mottnё StaVr.

うalej uviedla,Ze stavど je mOttnё na pOZemku,kOr′ ma pristup na vcrejni komunikれ iu・

v sivislosti s v′ stavbou komunikacif povedala,労 c obecn6 zdrae sa in62u investOVat'dO

obecn6ho vlastnicwa,do sikromn6ho maetku nic.V′ stavba kOmunikaCie a inttiniCrSkyCh

sictije povinnosぜ。u vlastnika pozemku,kcdje ninl obec,tak obecje povinna vybudovat',keぱ
inl osoba,tak ona.

POslancc Gejza ⅣIayer pripOmenul pritOFnn′m,乏 e tOhOこ aSu b01a Za VypraCOVaniC naVrhu

izemn6ho planu b′ VdOu StarOStkOu Vyplttena VCrrni VyS° ka suma,ked'dobre vie tak ViaC

ako 400 000._sk.opial sa Brigity Nagyova,prcё o neb。 1 6zemnl,7 plan schvdenフ .Dvakr嵐

p。1。2il m is“ 。tazku,na kom adekvatna odpOvcd'nczaznela.PoslanCC kOn撤 OVal b′ Va10u

staostkou zbメ 。ёnc vyhoden6。 becnё peniazc za izemnl夕 plin,ktOrl夕 nakOniCC SChVAlen′

nebol,takZe b01 neplatnす。

Na opakovan■  otaZku lng. Urbinkovtt reagovali Obこ ania otaZkami, preこ o chce

rozparcelovat,pozemok a po v′ stavbc r′ch10stna cesty R7 komu ho bude chciet'prcdど ,kcd'

kv61i hluku tam nebude chCiet'niktO b′ Vat'・

zo strany Tibora P6dera a Brigity Nagyovel odzncli pripomicnky utt k vyriegenё
mu StaVu

pob。こky slovcnska poζ ty,a.s.,乏e podra niCh ZO Strany ObCC nCb010 Vyna102enё  dOSt江°こnё

isilic pre udrを anic pObOё ky v Obci.Na ticto pripomicnky na konci zasadnutia rcagoval

pOslanec Frantigek Gajdiこ a zhrnul postupy vybavovania.  
´

stefan sirosfai_p。 1。2il otazku,kedy budc dokonこ en′ karnerOV′ SySt6nl V ObCi aこ i ZiZnarny

budi veran6,naこ o Starostka uViCdla,乏 C Si Ottednanё Stipy,na ktOrё  budi kanCry巧

s veranナ in osvetleninl nainOntOVan6,ごda,乏 c zaznainy z kalniCr nie Si VCranё ,bude

vypracovana slncrnica k pristupu k zAznan・ o■1.

R6bert Kalina‐ sa sp′ tal,こ i planovanё  osvetlenie b01o niek′ m a Vizu嵐 lne kontrolovan6,

kこ。mu dostalinぉ rmaciu2c v kor′ Ch uliCiaCh Si m6乏 C tak6tO SVCtelnё  tCleSa pOZriet'・

Gabriela Szarvasov五  ― Sa inforinOVala ohradne vvpadku elektrickei encrgic a vereinё ho

osvctlenia v obci,prcこ 。jc oprⅣ a v′padkov po vichriciach taka zdlhⅣ a,こi sa nem6乏 e tat。

chyba avizOvat'ZSEo Stttostka odpovedala,2o obec nie je distrib■ orom elektricka energie
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sk6r by na to vedel odpovedat' obdan R6ber-t Kalina (pracovnik ZSE). Ten odpovedal, Le

poslednj,vypadok bol spOsobeny odtrhnutim vedenia silnym vetrom, doho oprava trvala Zial'

viac hodin.

Eva M6ryov6 - poznamenala, Le pri koseni na cintorine sa po5pinili n6hrobnd kamene, pi5u

o tom na facebooku. Ot6zku zodpovedala obdianka obce pani Kl6ra Mayerovd, ktor6

povedala, i.e pri koseni sa to st6va, ale bola svedkom toho, Ze zatnestnanec obce po koseni

distil pomniky.

Franti5ek Gajdfi poloZil ot6zku kto schv6lil vydavky na rekonStrukciu materskej Skoly-

vymenu okien, ,u ,iklud" doho sa rozhodovalo pri vybere zhotovitel'a. Starostka odpovedala,

ie rekonStrukcia bola schv6lend obecnym zastupitel'stvom v rozpodte obce, na vyber

dod6vatela uskutodnila prieskum trhu. Bol vybrany zhotovitef, ktory ponirkol najniZSiu cenu'

DalSiu pl6novanu rekonstrukciu materskej Skoly budeme financovat'vo viid5ej miere z dotdcie

rrrad,arskejvlirdy,pravdepodobnirhodnotuzikazkl,urdilafirmaStefa',aGavlidera.
podmienky poskytnr-rtia dot6cie nepozn6, v piatok sa ztrdastni Skolenia ohl'adne tejto podpory.

Dalej Frantilek Gajd:ics poZiadal o poskynutie presndho rozpisu vydavkov na akcitt ,,Chute

J6no"Sovej z6,hrady;. Starostka odovzdala poslancovi pripraveny pisomny dokument'

Informovala. Ze yrozpodte obce boli urdend finandnd prostriedky vo vySke 2500.- Eur.

vydavky sme mali vo vySke 1643.- Euro, do znamend finandnd prostriedky vydlenend na toto

pta.,.1uti. neboli v celkovej qfSke vyderpand, mali sme itsporu vy5e 800.- Fur. Okrem toho

".;u[e 
aktivity boli hradend zo sponzorskych prostriedkov, dostali sme aj vecnd dary pre

ztdastnend druZstv6, aj dary na pohostenie hosti.

Obdar-r Mftyds Sallay sa spytal na rieSenie stavu pri troch odbodk6ch z hlavn6ho t'ahu do

obce, di by nebolo moZne- vybavit' rfchlostnd obmedzenie na fseku pri obci. Starostka

inlormoval a, Le v roku 2016 bola situ6cia pre5etren6 Okresnou spr6vou ciest Dunajsk6 Streda

a Krajskym irradom, odb. dopravny in5pektor6t. Obcou poZadovand dopravn6 obmedzenie

n.pouoliti. Dohodlo sa. alebo bolo povolend to, na do v sfidasnosti uZ je r,ypracovany projekt,

v imysle ktordho br-rdir na v5etkych troch vyjazdoch z obce na cestu I/63 umiestnend dopravn6

ozna8enia .,STOP" a taktieZ znadenia vyznadend na povrchu cesty. Na miestnych

komunik6ci6ch md povinnost'tieto oznadenta zabezpedit'obec, pri tret'om vyjazde spr6va

ciest. PoZiadavkou obce na sfhlas odbodovacieho pruhu na ceste I/63 nesthlasili, iba na

vyznadenie odbodky na povrchu vozovky'

Csaba Mayer vyslovil svoj n6zor, Ze toto irsilie netrebavzdat', nakol'ko ai ostatnd obce popri

ceste I/.63 vedeli docielit' rychlostnd obmedzenia a moZno by bolo treba napr. obmedzenim

dopravy zo strany obyvatel'ov dat' na vedomie dotknutym org6nom, Le Liadame o umiestnenie

dopravnych zna(eni na spomalenie prem6vky.

Stefan Sdrosfai sa spytal na to, kedy bude umiestnen6 nov6 autobusov6 zast6vka v obci.

Starostka infbrmovala. Le obec disponuje povolenirn na utniestnenie zastdvky. sildasne

vybavuje potvrdenie pre poZiadavkr-r Slovak Lines Bratislava.

Mdtyris Sallay sa spytal na moZnost' umiestnenia autobusovej zast6vky pred kostolom.

Odpoved' znela, Ze z hl'adiska bezpednosti dopravy je nemoZn6 (ani kv6li rieseniu dopravy

pred kostolom). vedl'a poZiarnej zbrojnice tieZ nie - tam je v pl6ne roz5irenie budovy.



Poslanec Zsolt Nagy sa opiitovne spl.tal na kontrolu ndlepiek na smetnych n6dob6ch

a podmienky odrozu-smeti, ini obyvatelia sa pytali na moZnost' vymeny poSkodenych n6dob'

Ich ot6zky boli starostkou zodpovedan6.

Nakol'ko d al5ie oltvky neodzneli, starostka v5etkym pod akovala za itdast', menovite aj

Ing. Copl6k oyt za pritomnost' a vysvetlenia, a zasadnutie ukondila.

Uznesenie i. 22lozl20l7
Obecnd zastupitefstvo v Blatnej na Ostrove

A/berie na vedomie
1. urdenie zapisovatel a p. Zity Horvdthovej
2. urdenie overovatelov z6pisnice poslancov: AlZbetu Szalayovir aldna Stiliho

B/ s c h v a 1'ui e

Program zasadnutra OZ

Uznesenie E. 231o212017
Obecnd zastupitefstvo v Blatnej na Ostrove

-berie na vedomie
Kontrolu plnenia uzneseni

Uznesenie E. 24lozl20l7
Obecnd zastupitefstvo v Blatnej na Ostrove

-berie na vedomte
Spr6vu o dinnosti starostu obce

Uznesenie E. 25 I OZl20l7
Obecnd zastupitefstvo v Blatnej na Ostrove

-berie na vedomie
Sprdvu nez6visl6ho auditora z overenia ridtovnej zdvierky obce k'31.12.2016

Uznesenie (.. 261 OZl20l7
Obecn6 zastupitefstvo v Blatnej na Ostrove

-schval'uje
Vydanie VZN d. 112017 o vy5ke prispevku na diastodnri fhradu nAkladov v Skolskej ied6lni a

urdeni podmienok irhrady v Skolskej jed6lni



Uznesenie (,. 27 I OZl20l7
Obecn6 zastupitefstvo v Blatnej na Ostrove

-berie na vedomte
Spr6vu o vysledku kontroly plnenia schv6len6ho rozpodtu obce Blatn6 na Ostrove

k30,06.2017

Uznesenie E. 281 OZl20l7
Obecnd zastupitefstvo v Blatnej na Ostrove

A/berie na vedomie
Stanovisko hlavn6ho kontrol6ra k 1. riprave rozpodtu obce Blatn6 na Ostrove

na roky 2017

B/schval'uje
1 . Upravu rozpodttr obce Blatnd na Ostrove na rok 2017

Uznesenie i, 29 lozl20l7
Obecn6 zastupitelistvo v Blatnej na Ostrove

A/berie na vedomie
Stanovisko Okresn6ho uradu Trnava zn. OIJITT/OVBPI-20lt7l0l4870lTr zo dria 09.05.2017

podi'a $ 25 z6kona d. 50/1976 Zb. o uzemnom pl6novani a stavebnom poriadku (stavebny

zdkon) v zneni neskorSich predpisov.

B/ s c h v a I'u j e

1. Uzemny p16n obce B1atn6 na Ostrove
2. VSeobecne zdvdzne nariadenie d.212017. ktorym sa vyhlasuje zilazna dast'Uzemn6ho

pl6nu obce Blatn6 na Ostrove

C/uk1ad6
obecndmu irradu uloZit' schvdlenir irzernnopldnovaciu dokument6ciu na obecnom itrade,

stavebnom irrade a na Okresnom itrade Trnava

Uznesenie i. 30lozl20l7
Obecn6 zastupitel'stvo v Blatnej na Ostrove

- schval'uie
financovanie rekon5trukcie verejndho osvetlenia Blatn6 na Ostrove z vlastnych prostriedkov

obce * na etapy
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Ziryismca podpisan6 starostkou obce v zmysle $ 12 ods. 1 Rokovacieho poriadku Obecndho

zastupitefstva Blatn6 na Ostrove:

Mgr. Ter6zia Fold
starostka o

Overovatelia:
AlZbeta Szalayov6

:

4・ -ヽ1

11.10.2017

239 strtn a Dorudenka 7 ks

Jin suli

Zapisala Zita

Poё et priloh:

Horv6thov6,

′

/
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Uzneseniu

z,o zasadnutia Obecndho itelstva v Blutnei nu Ostrove

Uznesenie E. 22lOZ/2017
Obecn6 zastupitel'stvo v Blatnej na Ostrove

A/berie na vedomie
1. urdenie zapisovatel'a p. Zity Horv6thovej
2. urdenie overovatelov z6pisnice poslancov: AlZbetu Szalayovu aJdna Stiliho

B/schval'uie
Program zasadnutra OZ

Uznesenie E. 23lozl20l7
Obecn6 zastupitel'stvo v Blatnej na Ostrove

-berie na vedomie
Kontrolu plnenia uzneseni

Uznesenie E. 241 OZl20l7
Obecnd zastupitel'stvo v Blatnej na Ostrove

-berie na vedomie
Spr6vu o cinnosti starostu obce

Uznesenie E. 25lOZ/2017
Obecnd zastupitefstvo v Blatnej na Ostrove

-berie na vedomie
Spr6vu nez6visl6ho audftora z overenia ridtovnej zdvierky obce k 31.12.2016

Uznesenie i., 2610z12017
Obecn6 zastupitel'stvo v Blatnej na Ostrove

-schval'uje
Vydanie VZN d. 112017 o vy5ke prispevku na diastodnir irhradu ndkladov v Skolskej jed6lni a

urdeni podmienok irhrady v Skolskej jed6lni
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Uznesenie E. 27 lozl20l7
Obecn6 zastupitefstvo v Blatnej na Ostrove

-berie na vedomie
spravu o v′ Sledku kOntr01y plnenia SChValenё ho rozpOこtu obce Blatna na c)strOve

k30.06.2017

Uznesenie (.. 28 I OZl2017
Obecn6 zastupitel'stvo v Blatnej na Ostrove

A/berie na vedomie
Stanovisko hlavndho kontrol6ra k f . irprave rozpodtu obce Blatnf na Ostrove

na roky 2017

B/schva1'uie
1. Upravu rozpodtu obce Blatnd na Ostrove na rok 2017

Uznesenie i, 29 lozl20l7
Obecnd zastupitelstvo v Blatnej na Ostrove

A/berie na vedomie
Stanovisko Okresndho irradu Trnava zn. OrJ ITT/OVBP 1-20 17 1014810lTr zo df,a 09 . 05. 2017

podl'a $ 25 z6kona d. 50/1976 Zb. o irzemnom pl6novani a stavebnom poriadku (stavebny

z6kon) v zneni neskor5ich predpisov.

B/schval'uje
1. Uzemny pl6n obce B1atn6 na Ostrove
2. Vleobecne zi:azne nariadenie (,.212017, ktorym sa vyhlasuje ztxazn6, dast' Uzemndho

pl6nu obce Blatn6 na Ostrove

C/uklad6
obecndmu irradu uloZit' schv6lenir irzemnopldnovaciu dokument6ciu na obecnom firade,

stavebnom irrade a na Okresnom irade Trnava

Uznesenie i. 30/OZl20l7
Obecnd zastupitefstvo v Blatnej na Ostrove

- schval'uj e

financovanie rekonStrukcie verejn6ho osvetlenia Blatn6 na Ostrove z vlastnych prostriedkov

obce - na etapy
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V Blatnej na Ostrove, dfia 06.10.2017
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PrezendnS listina

zo zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva v Blatnej na Ostrove, konan6ho
v zasadaike obecn6ho riradu, dila 04.10.2017 o 19,00 h.

Mgr. Ter6,zia Foldv6ryov6, starostka obce

Bc. Marta KlinerovS, kontrol6rka obce

Poslanci:

I. AlibetaSzalayovd

2.Eva Mё五ov`

3.ゝ′lonika Czetli

4. GejzaMayer

5. Nagy Zsolt
a,

6.J嵐 1■ Silli

7. Franti5ek Gajd6cs
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